
Referat af Bestyrelsesmøde i Ejerlauget Slettebjerget 21-66

Tirsdag den 15-06-2020

Til Stede: Aske Heldbjerg Drabe (AHD), Lotte Hammerich (LH), Jette Pind Kristensen 
(JPK), Torben Hansen (TH), Torben Strunge Pedersen (TSP)

Afbud: -

Tovholder Emne

TSP

Konstituering
Bestyrelsen konstituerede sig med Aske AHD) som formand og Torben (TSP) 
som sekretær.

Jævnfør Generalforsamlingen fortsætter Susanne Lindegaard Madsen som 
kasserer uden for bestyrelsen.

Følgende områder har fået en tovholder:
Varmecentralen Aske (AHD), Molokker Jette (JPK), Havemand og 
vintervejrsbekæmpelse Torben (TSP).

Beskrivelse af adgang til mail og hjemmeside rundsendes til bestyrelsen.

AHD / JPK
Udvidet affaldssortering
I forlængelse af beslutningen på generalforsamlingen arbejdes der videre 
med en løsning baseret på placering af containere i hakket. Opsigelse af 
aftale samt dialog med naboejerlauget og Forsyningen varetages af Aske og 
Jette.

AHD
Belysning på stier
I første omgang vil vi forsøge med udskiftning af en enkelt lyskilde, så der 
bliver mulighed for at se forskellen. Problemet med lysindfald i haver / huse 
tages separat senere.  

TH
Etablering af ladestandere til el-biler
Torben påtager sig at arbejde frem mod et oplæg.

LH
Afklaring af ansvar for koldtvandsforsyningen
Der skal nås en endelig afklaring af, om det er Ejerlauget eller Forsyningen, 
der har ansvaret for dette. Lotte tager denne sag videre herunder med 
kontakt til Parcelhusejernes Landsforening.

AHD
Arbejdsdag
Der vil kun blive afholdt en arbejdsdag i år, da vi nu er så tæt på sommeren. 
Den fastsættes til søndag den13. September. Mere information udsendes når
vi nærmer os.
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TSP
Opdatering af deklarationen
Torben går videre med dette og får herunder afklaret, om deklaration og 
vedtægter kan samles i et dokument.

LH
Opdatering af velkomstskrivelse
Der foreligger et næsten færdigt oplæg fra Susanne fra den tidligere 
bestyrelse. Lotte overtager denne.

TSP
Etablering af borde / bænke
Bestyrelsen vil gå videre med dette og i den forbindelse afklare evt. 
udfordring ift. græsslåningen.

Overlevering
Aske og Lotte tager en overleveringssnak med Jens (den tidligere formand) 
omkring diverse løbende sager og herunder kontaktinformation hos 
kommunen mht. genetablering af de nedkørte pæle ved vejbumpet.

Næste møde
11. august kl. 18.30 hos Lotte
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